
FJÉRMURNE

Ekstraordinære eeneralforsamlina
Torsdae den 11. oktober 2018, kl. 19.30 på Arena Assens,

Dagsorden:

l.

2.
3.

Valg af dirigent.
Vedtægtsændringer.
Eventuelt.

Ad l. Valg af dirigent.
Formand for Assens Fjernvarme Søren Edlefsen bød generalforsamlingen
velkommen, og foreslog Advokat Lene Schøn Rønnov valgt som dirigent.

Advokat Lene Schøn Rønnov blev valgt, og konstaterede generalforsamlingen
lovligt indvarslet. De fremmødte tilkendegav sig enige heri.
Herefter gennemgik dirigenten dagsordenen.

Ad 2. Vedtægtsændringer.
Formand Søren Edlefsen redegjorde for baggrunden forvedtægtsændringerne
samt for den ordinære generalforsamlings indstilling heraf.

Dirigent Lene Schøn Rønnov spurgte efterfølgende om der var spørgsmål fra salen,
hvilket ikke var tilfældet, og meddelte at vedtægterne kunne komme til den
ekstraordinære generalforsamlings godkendelse.

Dirigent Lene Schøn Rønnov forespurgte om der var tilstedeværende som ønskede
skriftlig afstemning. Dette var ikke tilfældet.

Dirigent Lene Schøn Rønnov forespurgte om der var tilstedeværende som ønskede
at stemme imod vedtægtsændringerne. Dette var ikke tilfældet.

Dirigent Lene Schøn Rønnov konstaterede herefter vedtægterne godkendt.
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FJERNVARME

Ad 3. Eventuelt.

Dirigent Lene Schøn Rønnov gav ordet til formand Søren Edlefsen der spurgte om
der var punkter til eventuelt.

Jørn Evan Jensen (Præstevænget 27) anførte at det efter hans opfattelse ikke
var korrekt at have punktet eventuelt på den ekstraordinære

generalforsamlings dagsorden.

Formand Søren Edlefsen bemærkede at han tog bemærkningen til efterretning.

Dirigent Lene Schøn Rønnov kommenterede bemærkningen med at når

punktet var dagsordensat, burde den ekstraordinære generalforsamling

fastholde punktet.

Ole Olesen (Præstevænget 14) ønskede på baggrund af en artikel i Jyllands
Posten redegjort for Assens Fjernvarmes planer om at opkræve 31 millioner

kroner i forrentning af fri egenkapital.

Formand Søren Edlefsen redegjorde for baggrunden for historisk egenkapital i

forbindelse med introduktion afvarmeforsyningsloven i 1981. Endvidere blev

redegjort for at den forrentede kapital i fremtiden skal anvendes til

investeringer i produktionsanlæg, ledningsnet samt fortsatte grønne løsninger,

idet det hidtidige henlæggelsesprincip forsvinder og erstattes af forrentning.
Idet henlæggelsesværktøjet afløses afforrentningsværktøjet anførte Søren

Edlefsen at han ikke forudså varmeprisstigninger på denne baggrund.

Dirigent Lene Schøn Rønnov spurgte efterfølgende om, der var yderligere
spørgsmål eller bemærkninger fra salen, hvilket ikke var tilfældet.

Dirigenten afsluttede herefter generalforsamlingen, og overgav ordet til formand
Søren Edlefsen for en afsluttende bemærkning.

Søren Edlefsen takkede afslutningsvis dirigenten for god ledelse af
generalforsamlingen, og de fremmødte for deltagelse i samme.

Den ekstraordinære generalforsamling var herefter afsluttet.

Dato:
. ybl^ 1^
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